
آرمان ملی: قوه قضائیه اعلام کرد: نادر فریادشیران مربی 
سابق فوتبال با شکایت مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال 

و به دلیل عدم معرفی کفیل به زندان معرفی شد. 

   انتقاد دادکان 
محمد دادکان، رئیس سابق فدراسیون فوتبال که یک 
گفت وگوی تصویری با ورزش مدیا انجام داده است در پاسخ 
به سؤالی در خصوص حضور در انتخابات، چنین گفته است: 
»می دانید چرا در انتخابات فدراسیون فوتبال شرکت نکردم؟ 
چون آن شروطی که می خواهند من ندارم. اولین شرط این 
است که شما باید پرونده قضائی داشته باشید. شما باید 
محکومیت قضائی داشته باشید که یک چوب بالای سرت 
باشد تا هر چیزی را از شما خواستند، اجرا کنی! باید دروغگو 
کنی! من،  باشی و جایی را هم برای خنده مردم درست 
چون این خصوصیات را ندارم، سمت این پست نمی روم. 
فوتبالی که دو تیم بزرگ پایتختش می روند بیرون از تهران 
بازی می کنند، چه افتخاری برای آن رئیس فدراسیون است 
که صبح بیاید پشت میزش بنشیند؟ بعضی ها این طوری 
هستند و می گویند بدنامی بهتر از گمنامی است. حالا شما 
دوست دارید اسم تان به بدی باشد، برو در انتخابات ثبت نام 
ح کرده است  کن.« دادکان در شرایطی این صحبت ها را مطر
که پیش از این مهدی تاج خودش معترف شده بود که سه 
پرونده قضائی دارد. او در بخش دیگری از صحبت های خود 
که مشخصاً به اتفاقات دوران مهدی تاج اشاره می کند، گفت: 
، فشل و دروغ و ریا هر  »چه گلی به سر فوتبال زدی؟ بدهکار
! فساد، فساد، همه در فدراسیون فوتبال  روز می آیی سرکار
خوردند، رئیس نمی داند! دوره شما ۶ میلیون یورو پول رفت. 
کجاست اون پول آقا؟ چه کسی دیگر درباره سرنوشت آن پول 
می پرسد؟ وزیر ورزش سؤال می کند؟ مسئولین دولتی سؤال 
می کنند؟ ۶ میلیون یورو کجا رفت؟ این پول برای دو سه ماه به 
ویلموتس داده شد. همه شان با هم پول خوردند و رفتند. شما 
ببینید فوتبال این مملکت را چه کسانی دارند می چرخانند؟ 
می خواهند از حرف های من ناراحت شوند، بشوند. به درک 
که ناراحت می شوند. بیایند جواب بدهند.« دادکان درباره 
فضای انتخابات نیز گفت: »برای انتخابات همه را دیده اند. 
گر سمت داشتم، همین صبح اعلام  من که سمتی ندارم، اما ا
می کردم، انتخابات تعطیل است. بگذارید فیفا ما را محروم 
کند. امروز متأسفانه فوتبال به جایی رسیده که مسئولین 
خوابند؛ نه خواب واقعی، خودشان را به خواب زده اند. 
مسئولین حرف نمی زنند. آدمی که خودش را به خواب زده 
را نمی شود از خواب بیدار کرد. همه دستگاه ها خودشان را 
کت شوید و از فدراسیون  به خواب زدند. به همه می گویند سا

فوتبال انتقاد نکنید.«
 

   شکایت 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال از نادر فریادشیران 
به دادسرای عمومی و انقلاب تهران شکایت کرده است که 
در پی این شکایت و ارائه مستندات برای نادر فریادشیران 
احضاریه صادر و وی برای ادای توضیحات به دادسرا رفت. 
پس از حضور فریادشیران در دادسرا و ارائه توضیحات او 

به مقام قضائی برای او قرار التزام که از سبک ترین قرارهای 
صادره است، صادر می شود. ایرنا در ادامه نوشت: با توجه به 
عدم قبول قرار التزام از سوی نادر فریادشیران، این قرار به قرار 
معرفی کفیل تبدیل شده است که این فرد از معرفی کفیل نیز 
خودداری کرده است؛ بنابراین به دلیل عدم معرفی کفیل از 
سوی نادرفریادشیران، این فرد روز یکشنبه ۲۳ دی به زندان 

معرفی شد. 

   نظر مایلی کهن 
محمد مایلی کهن که پیش از جام جهانی ۱۹۹۸ فرانسه 
سرمربی تیم ملی بود و هدایت نسل طلایی فوتبال ایران را به 
عهده داشت نسبت به زندانی شدن همکار و دوست قدیمی 
کنش نشان داد. پس از زندانی شدن نادر فریادشیران  خود وا
با شکایت مهدی تاج با محمد مایلی کهن تماس گرفتیم که 
ک گفت: با دستگیری آقای  او در گفت وگو با خبرنگار تابنا
فریادشیران تمام مشکلات فوتبال کشور ما حل شد! وی در 
خصوص اینکه چطور می شود که رئیس فدراسیون فوتبال 
طاقت انتقاد یکی از پیشکسوتان فوتبال را که زمانی بازیکن و 
مربی تیم ملی بوده را ندارد و با شکایت قضائی او را روانه زندان 
می کند، گفت: شما اشتباه نمی کنید؟ این عناوینی که شما 
درباره آقای نادر فریادشیران گفتید که بازیکن و مربی تیم ملی 
و پیشکسوت فوتبال بوده، اشتباه است. این عناوین اصلاً 
به آقای فریادشیران نمی خورد. این عناوین همه مختص 
آقای تاج است. یعنی آقای تاج مربی و بازیکن تیم ملی بوده و 
بازیکن بزرگ این کشور بوده است! سرمربی سابق تیم ملی در 
خصوص ثبت نام مجدد مهدی تاج در انتخابات فدراسیون 
فوتبال و اینکه مسیر پیش روی فوتبال ایران را چطور می بیند، 
اظهار داشت: شما بهتر از من می دانید و این موضوع نیاز به 
سؤال هم ندارد. مایلی کهن در خصوص صحبت های محمد 
دادکان که به مهدی تاج طعنه زده است و گفته لازمه حضور 
در انتخابات فدراسیون فوتبال داشتن پرونده قضائی است، 
گفت: این موارد به من باز نمی گردد، به قوانین مملکت باز 

می گردد. تنها کسانی که در این مملکت چیزی از فوتبال 
نمی دانند، ما هستیم. ما که عمر، وجودمان و تمام زندگی مان 
را برای فوتبال گذاشتیم. این مسائل در کشور باب است، چون 
آنها که به معنای واقعی متخصص هستند کنار زده می شوند 
و آنها که تخصص ندارند و تازه باید با الفبای یک چیزی آشنا 
شوند، سر کار می آیند. وی افزود: الان وضعیت کشور و مردم 
را که خود شما هم جزوی از مردم هستید، می بینید. به دلیل 
کثر قریب به اتفاق وزارتخانه ها، شرکت ها و همه  اینکه در ا
که وضعیت  جا از افراد متخصص و دلسوز استفاده شده 
مملکت ما به اینجا رسیده است! سرمربی سابق تیم ملی 
کنش به این موضوع که صحبت های او انگار یک درد  در وا
مشترک میان فوتبالی هاست و اخیراً هم وحید هاشمیان 
ک گفته بود که در این فوتبال اجازه کار  در گفت وگو با تابنا
کپورها داده نمی شود  کردن به مایلی کهن ها، فرکی ها و خا
یا آنها خودشان دوست ندارند فعالیت کنند، گفت: آقای 
هاشمیان که لطف داشتند و شما بهتر از من می دانید که 
او یکی از بهترین و نجیب ترین بازیکنان فوتبال ما بود. به 
قدری او آقا منش و متین است که حد ندارد. با این حال 
اینجا فوتبال است و همه چیز خودش را بروز می دهد. به 
دلیل اینکه رسانه ها به فوتبال بیشتر می پردازند. در حالی 
که این موارد نه برای مملکت نان می شود و نه آب، اما بازتاب 
آن زیاد است و چندین و چند رسانه به آن می پردازند. کاری 
کنش به این  هم نمی توان کرد. سرمربی سابق تیم ملی در وا
سؤال که از میان ۵ نامزد ریاست فدراسیون فوتبال که به نظر 
دو نفر از میان آنها کاندیدای پوششی هستند کدامیک را برای 
فوتبال ایران شایسته تر می داند، گفت: شما خودتان ببینید 
کدام بهتر است! همه این آقایان بودند. سؤال من این است 
که چرا آقای کفاشیان نامزد فدراسیون دوومیدانی نمی شود 
که ورزش تخصصی اش بوده؟ خب آقای عابدینی زمانی 
فوتبالیست و مدیر باشگاه هم بود، اما یادمان نرود که او این 
روزها در مجارستان یا لهستان زندگی می کند و اخیراً شنیدیم 

که در ایران است!
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نادر فریاد شیران به زندان معرفی شد! 

انتقاد پیشکسوتان؛ شکایت تاج! 

تاریخ سازی تنیسور دورگه ایرانی-  
لبنانی در گرنداسلم استرالیا 

تنیسور دورگه ایرانی - لبنانی که برای نخستین 
بار موفق شده است جواز حضور در رقابت های 
گرنداسلم را به دست بیاورد، در دور نخست 
تنیس آزاد استرالیا مقابل نفر ۶۷ رنکینگ جهان 
به برتری قاطع دست یافت. هادی حبیب، 
تنیسور دورگه ایرانی- لبنانی که پیش از این 
با راهیابی به جدول اصلی مسابقات تنیس 
گرنداسلم استرالیا دست به تاریخ سازی زده بود، 
کته بو،  در دور نخست این مسابقات برابر یونچا
نفر ۶۷ رنکینگ از چین، با نتیجه قاطع سه بر 
صفر به برتری رسید و راهی دور بعد شد. حبیب 
که در رده ۲۱۹ برترین تنیسورهای جهان جای 
دارد، در این دیدار در سه ست متوالی و با نتایج 
۷ بر ۶، ۶ بر ۴ و ۷ بر ۶ موفق به شکست حریفش 
شد. او اولین تنیسور تاریخ لبنان است که جواز 
گرنداسلم را به  حضور در رقابت های معتبر 
دست آورده است. این بازیکن ۲۶ساله چند ماه 
قبل نیز به عنوان اولین تنیسور لبنانی موفق 
شد جواز حضور در المپیک پاریس را به دست 
بیاورد. او در دور نخست این مسابقات نیز برابر 
کارلوس آلکاراس، ستاره تنیس جهان از اسپانیا، 

با نمایشی خوب در نهایت تن به شکست داد. 

ویژه

مهدی مهدی پور اخیراً استوری ای در صفحه 
شخصی خود استوری با پس زمینه مشکی 
منتشر شده بود، او نوشت: »پیچید در 
آسمان ها ناله های جدایی.« این پیام 
مبهم، به ویژه در شرایطی که او همراه کاروان 
کیش نرفته است،  ل به اردوی  استقلا
به عنوان نشانه ای از پایان همکاری او با تیم 

تعبیر شده است. 

ر  نو د تیم   ،N B A ل  بسکتبا لیگ  ر  د
گتس با درخشش نیکولا یوکیچ و راسل  نا
وکلین  وک، با نتیجه مقابل بر وست بر
نتس به پیروزی دست یافت. دو فوق 
ستاره تیم دنور به نخستین زوج تاریخ 
رقابت های NBA تبدیل شدند که در 
یک بازی به صورت همزمان موفق به 

یپل دبل شدند.  ثبت تر

ت
شــ
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  جدایی زوج

گفتوگو

کارشناس  و  حمید درخشان پیشکسوت 
تیم  وضعیت  مورد  در  کشورمان  فوتبال 
پرسپولیس و کادر فنی این تیم صحبت کرد. وی 
می گوید اجباری نیست که باقری سرمربی بماند 

و نیازی به آن نیست که فشاری روی وی آورد. 
   رضا درویش از تمایل یحیی گل محمدی 
این  و  گفته  پرسپولیس  به  گشت  باز برای 

موضوع از سوی گل محمدی تکذیب شده!
کریم باقری  وضعیت یحیی گل محمدی و 
مشخص است. گل محمدی سرمربی فولاد و 
باقری سرمربی پرسپولیس است. دیگر چیزی 
که بخواهیم از این طرف یا آن  باقی نمانده 
طرف یکی از آنها را بِکِشیم. اعلام نظر مدیرعامل 
پرسپولیس و سرمربی فولاد هم قابل احترام 
است. گل محمدی تیم دارد، تعهدات نسبت 
به مسئولیت خود بر عهده گرفته، کمک می کند 
گر هر مسأله ای  تا باشگاه فولاد را موفق کند. ا
هم در باشگاه فولاد دارد، موضوعی نیست 
که بخواهیم درباره آن صحبت کنیم. تمامی 
موارد را مدیریت و سرمربی فولاد حل خواهند 
کرد. وقتی گل محمدی با فولاد قرارداد دارد، 
نه باشگاه پرسپولیس نه هیچ باشگاه دیگری 
نمی تواند سراغ سرمربی فولاد برود. به هیچ 
عنوان نمی توانید برای جذب سرمربی تیمی 
اقدام کنید چون در حال کار است و به کارش 

تعهد دارد. 
  باقری سرمربی بماند؟

درباره کریم باقری هم آنچه نظر خودش است 
از همه چیز اهمیت بیشتری دارد. بخواهد 
سرمربی می ماند نخواهد هم مربی می شود و 
باشگاه سرمربی می آورد. اجباری نیست که باقری 
سرمربی بماند و نیازی به آن نیست که فشاری 
روی وی آورد. حق انتخاب با خود باقری است و 
به هر طریقی که تشخیص می دهد به پرسپولیس 
را  باقری  بالاجبار  نمی توانند  می کند.  کمک 
سرمربی نگه دارند. از سویی دیگر مسئولیت 
گر  انتخاب سرمربی تیم با مدیریت باشگاه است. ا
می خواهد گزینه رزومه دار خارجی بیاورد که باید 
گر هم نظرش روی گزینه داخلی  اجرایی کند. ا
است باز هم اجرای این موضوع الزامی است. 
تنها باقری و گل محمدی گزینه های سرمربیگری 
پرسپولیس نیستند. در دنیا مربیان زیادی 
هستند که به شرط تأمین مالی برای استخدام 
به ایران می آیند. دلیل اینکه تعلل در انتخاب 
سرمربی پرسپولیس وجود دارد را نمی دانم ولی 
بهتر است هر چه زودتر توافق حاصل شود و نباید 
این همه دست دست کرد، پرسپولیس نباید ضرر 

کند و باشگاه هم نگذارد کار سخت تر شود. 

درخشان:
حق انتخاب 

با خود باقری است

پاداش ۱۰۰ میلیونی ملی پوشان  
کاراته پرداخت می شود 

از  کاراته  فدراسیون  سرپرست  ایسنا: 
پرداخت پاداش نایب قهرمانی تیم ملی کاراته 
در جام جهانی اسپانیا خبر داد و گفت: این 
مراسم دوشنبه برگزار می شود. مزاد صوفی 
در گفت وگو با ایسنا، دراینباره اظهار کرد: در 
جریان برگزاری رقابت های جام جهانی کاراته 
در اسپانیا به ملی پوشان کاراته ایران این قول 
را دادم که در صورت رسیدن به دیدار فینال 
به هر کدام از آن ها و اعضای کادر فنی مبلغ 
یکصد میلیون تومان به عنوان پاداش پرداخت 
می کنم. خوشبختانه با درخشش ملی پوشان 
ایران و زحمات کادر فنی شاهد صعود تیم ایران 
به دیدار فینال و کسب عنوان نایب قهرمانی 
بودیم. سرپرست فدراسیون کاراته افزود: در این 
مدت به دنبال کارهای اداری مربوط به پرداخت 
این پاداش بودیم که خوشبختانه به سرانجام 
رسید و قرار است دوشنبه پاداش ملی پوشان و 
اعضای کادر فنی طی مراسمی که در فدراسیون 
و با حضور مسئولان وزارت ورزش برگزار می شود 

به آنها اهدا شود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

پژمان درستکار سرمربی تیم ملی کشتی آزاد 
گر حسن یزدانی فکر و انگیزه اش  با بیان اینکه ا
کشتی باشد می تواند تا المپیک بعدی  در 
گر حسن تمرکز بیشتری  کشتی بگیرد، گفت: ا
کشتی داشته باشد و از این فضا دور  روی 
نشود، فکر نکند که تمام شده است و از آنجا که 
پیشگیری بهتر از درمان است، باید اینطور فکر 

کند تا بتواند همچنان در کشتی باشد. 
    لزوم حضور روانشناس 

، سرمربی تیم ملی کشتی  پژمان درستکار
آزاد درباره لزوم استفاده از یک روانشناس و 
روانکاو حرفه ای در کنار تیم اظهار داشت: از 
زمانی که به تیم ملی آمدم، رئیس فدراسیون 
کشتی نیز بسیار در این حوزه در تلاش است 
تا روانشناسی ورزشی که تفاوت ارزش کشتی 
با ورزش های دیگر را بداند یا حتی خودش 
کشتی گیر باشد، به تیم بیاورد، اما حقیقتاً باید 
کنون نداشتیم. البته  اینجا اعتراف کنم که تا
من احساس می کنم برطرف کردن مشکلات و 
موانع روحی روانی باید در سنین پایه آموزش 
داده شود تا در بزرگسالی کاهش یابد. اینها 
باید بدانند چگونه با چالش ها کنار بیایند. وی 
با تایید اینکه خیلی وقت ها نیز از بدنسازی 
بدنسازی  روی  باید  و  می خوریم  ضربه 
افزود:  کنیم،  کار  بیشتر  کشتی گیران مان 
آمریکایی ها در بحث آنالیز بدن، تست های 
آمادگی جسمانی و مانیتورینگ کردن در ادامه 
تمرینات بسیار خوب عمل می کنند و به لحاظ 
علمی جلوتر هستند، اما خدا را شکر طی چند 
سال گذشته ما هم خیلی بهتر شده ایم ولی 
باید روش های علمی را با مدل کشتی گرفتن 

خودمان بومی سازی کنیم. 

    دوپینگ 
یک  گفت:  آزاد  کشتی  تیم ملی  سرمربی 
مسأله دیگر هم بحث تغذیه و مکمل هاست. 
که  مجازی  مکمل های  چی؟  یعنی  مکمل 
ورزشکار می تواند استفاده کند نه دوپینگ. 
ممکن است یکی در مقطعی از یک دارویی 
استفاده کرده باشد، برخی دارو های مسکن 
حتی ممکن است جزو دارو های دوپینگ 
به  می توانیم  که  آنجا  تا  ما  شوند.  لحاظ 
ضمن  می دهیم،  گاهی  آ کشتی گیران مان 
دوپینگ  با  مبارزه  جهانی  سازمان  اینکه 
)WADA( فهرستی از دارو های ممنوعه ارائه 
و از کشتی گیران تراز اول ما در طول سال ۴- ۳ 
بار به صورت سرزده تست دوپینگ می گیرند. 
احساس می کنم کسی که دوپینگ می کند، 
می داند دوپینگ می کند. واقعاً خود را فریب 
گر بگوییم مکمل و دوپینگ  ا دادن است 
نزدیک به هم هستند و کسی قصد استفاده 
از مکمل را داشته ولی دوپینگش درآمده، من 

بعید می دانم. 
    عزت و احترام 

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد در پاسخ به این 
سوال که آیا شده تا کنون جلوی پناهندگی یک 
ورزشکار یا کشتی گیری را در رده ملی بگیرید، 
گفت: سال ۲۰۰۲ زمانی که کشتی می گرفتم، در 
جام بین المللی کانادا، سناریویی بود که یکی 
از کشتی گیرانی که حتی هماهنگ هم کرده 
بود، وسط کشتی خودش را انداخت و پزشک 
آمد بالای سرش و او را با برانکارد بردند. من از 
کجا باخبر بودم؟ یک حس پلیسی دارم، یکباره 
دیدم یک خورده مشکوک است، )علی دبیر 
به من می گوید تو پلیسی(، رفتم سریع پایین 

کمی با او صحبت کردم، خودش را به من لو 
داد و بعد هم به او گفتم که نه این کار را نکن 
اصلاً، صلاح نیست و در نهایت راضی اش کردم 
آمد و تا موقعی هم که به تهران برسیم او را کنار 
کنون که سرمربی  خودم نشاندم. خدا را شکر تا
نداده  خ  ر موضوعی  چنین  بودم،  تیم ملی 
گاهی دارند و  است، خدا را شکر بچه اینقدر آ
هیچکدام اصلاً در این فضا ها سیر نمی کنند، 
گر  زیرا می دانند هیچ خبری نیست و می دانند ا
عزت و احترامی هست، همین جا در مملکت 

خودمان است. 
    کشتی گیر خوب 

اتحادیه  که  سوال  این  به  پاسخ  در  وی 
جهانی کشتی با قوانین جدید باعث می شود 
برخی از فنون ما محو و یا کم رنگ شود و این 
ماجرا به نوعی جذابیت کشتی را کم می کند، 
ابراز داشت: اینکه فنون کمتر اجرا می شود 
را قبول دارم ولی اینکه جذابیت کشتی کمتر 
می شود، را قبول ندارم. فکر می کنم قبل تر 
کشتی  از این ها آمادگی جسمانی و سرعت 
این قدر بالا نبوده است. ضمن اینکه علم 
کشتی  در  ریزبینانه  و  دقیق  اینقدر  آنالیز 
کشتی گیر  کنون یک  ا وجود نداشته است. 
کشتی می گیرد و به لحظه حریفش، کشتی او 
را نگاه می کند و روی آن کار می کند، در حالی 
که زمان قدیم چنین چیزی وجود نداشته 
گر  است. درست است که فنون خوب و تماشا
پسندی رد و بدل می شد، اما آن فردی که فن 
اجرا می کرده، درست است که توانمند بوده 
ولی اینکه کسی هم ۲۰- ۱۵ امتیاز در کشتی 
بدهد خیلی هم خوب نیست، دفاعی نداشته 
و اصلاً کشتی گیری که خوب باشد اینقدر پوئن 

نمی دهد. 
    تدافعی شدن 

درستکار با بیان اینکه فقط بحث تدافعی 
بگوییم  باید  بلکه  نیست،  کشتی  شدن 
روزنه های کشتی بسته تر شده است، افزود: 
گاهی در کشتی بیشتر شده است.  امروز علم و آ
به نظر من آمادگی جسمانی نسبت به گذشته 
کشتی و جابه جایی  بالاتر رفته ولی سرعت 
کشتی اینقدر نبوده است. سرمربی تیم ملی 
کشتی آزاد گفت: مدل کشتی گرفتن من، به 
این دوران بیشتر از گذشته می خورد، چون 
پا بیرون رفتن از تشک، پوئن دارد، سابق در 
کشتی ها بسیار اتفاق می افتاد که پای حریفانم 
را بیرون از تشک می بردم که با این قوانین 
نزدیک تر  من  کشتی  مدل  به  می کنم  فکر 

بوده است. 
    حسن یزدانی 

گر حسن یزدانی  درستکار با بیان اینکه ا
فکر و انگیزه اش در کشتی باشد می تواند تا 
گر حسن  المپیک بعدی کشتی بگیرد، گفت: ا
تمرکز بیشتری روی کشتی داشته باشد و از 
این فضا دور نشود، فکر نکند که تمام شده 
که پیشگیری بهتر از درمان  است و از آنجا 
است، باید اینطور فکر کند تا بتواند همچنان 
کتفش را  کشتی باشد. او برای بار دوم  در 
عمل کرده است و در حال گذراندن جلسات 
فیزیوتراپی است، چند بار با او صحبت کردم، 
رئیس فدراسیون نیز خیلی با او صحبت کرده و 
امیدواریم ان شاءا... سریع تر به میدان بازگردد. 
قرار است از اولین اردویی که برای مسابقات 
قهرمانی آسیاست حسن را دعوت کنیم تا کنار 

بچه ها در این فضا قرار بگیرد. 

مظفری زاده: اسکوچیچ در انتخاب 
بازیکن وسواس زیادی دارد 

کتور تبریز در  سعید مظفری زاده مدیرعامل باشگاه ترا
کتور تبریز درباره شرایط این  گفت وگو با رسانه باشگاه ترا
گان اسکوچیچ،  تیم اظهار داشت: خوشبختانه به گفته درا
تیم کاملی در ابتدای فصل بسته شده است و به تغییرات 
آنچنانی نیاز نداریم. اسکوچیچ پس از آخرین بازی نیم فصل 
اول، خواستار جذب دو، سه بازیکن شد. ما با باشگاه های 
بازیکنان مدنظر نامه نگاری کردیم که متأسفانه با وجود 
اعلام آمادگی برای پرداخت هزینه رضایت نامه، باشگاه های 
مبدأ با جدایی بازیکنان شان مخالفت کردند. وی افزود: 
موضوع را به اطلاع اسکوچیچ  رساندیم و قرار بر این شد 
که ایشان پس از بررسی های لازم، بار دیگر یکی دو گزینه به 
ما معرفی کند. اسکوچیچ اعتقاد دارد بازیکنانی که جذب 
می شوند باید کیفیت لازم را داشته باشند تا بتوانند به تیم 
کید کرد: همان طور که قبلاً هم گفته شده،  کمک کنند وی تأ
اسکوچیچ در خصوص نقل و انتقالات، اردو و بازی تدارکاتی، 
فرد توصیه پذیری نیست و شخصاً در مورد موضوعات درباره 
بازیکن،  انتخاب  زمینه  در  ایشان  می گیرد.  تصمیم   تیم 
وسواس زیادی دارد و معتقد است بازیکن جدید باید کیفیت 
کتور  کتیک پذیری لازم را برای درخشش در ترکیب ترا و تا

داشته باشد. 

 پلیس فتا ورود به کارزار انتخاباتی
 فوتبال را تکذیب کرد

آتی  انتخابات  پیرامون  کمپینی  گذشته  روزهای  در 
که با حواشی متعددی  فدراسیون فوتبال تشکیل شده 
همراه بوده است. این کمپین که در مخالفت با کاندیداتوری 
مهدی تاج برای انتخابات طراحی شده، باعث ایجاد شائبه ها 
کنندگان آن شده است. برخی  و ابهاماتی درباره اسامی امضا
از افرادی که نامشان در این کارزار به چشم می خورد، ادعا 
کرده اند که اصلاً چنین کارزاری را امضا نکرده اند و در واقع 
آنها سوءاستفاده شده است، همچنین،  از نام و سمت 
برخی رسانه ها این موضوع را بازتاب داده و اعلام کرده اند که 
فدراسیون فوتبال شکایتی رسمی در این زمینه ثبت کرده 
است و پلیس فتا به بررسی این تخلفات ورود کرده است. 
با این حال، سردار داوود معظمی گودرزی، رئیس پلیس 
فتای تهران بزرگ، در گفت وگو با خبرنگار اجتماعی خبرگزاری 
کرد. وی  کارزار را تکذیب  تسنیم، ورود پلیس فتا به این 
اظهار داشت: تا این لحظه )صبح یکشنبه ۲۳ دی ماه( هیچ 
پرونده ای در زمینه شکایت فدراسیون فوتبال در پلیس فتا 

تشکیل نشده است. 

کتور با انصاری فرد؛  کره ترا  مذا
کریم، سورپرایز زمستانی لیگ ایران؟ 

از زمانی که کریم انصاری فرد، آخرین بازی خود را برای 
آریس در سوپرلیگ یونان انجام داد، حدود ۶ تا ۷ ماه 
می گذرد. او در این مدت پیشنهادهای بسیاری را رد کرده 
و دور از فوتبال مانده، آن هم به این دلیل که علاقه مند بود 
تا فوتبال خود را در قاره اروپا ادامه بدهد. در نقل و انتقالات 
کراتی را با انصاری فرد انجام  تابستانی هم باشگاه استقلال مذا
داد اما به سرانجام نرسید. کریم که همیشه مخالفت خود را 
بازگشت به لیگ ایران اعلام و شرایط خانوادگی را مانعی برای 
انتقال عنوان کرده، بعید نیست در روزهای آینده پیراهن یک 
تیم پر طرفدار لیگ برتری را بپوشد و فوتبال خود را دوباره در 
کتور بعد از جدایی سوکول چیکالشی و  ایران ادامه بدهد. ترا
کراتی با انصاری فرد انجام داده اما هنوز به  مهدی عبدی، مذا
نتیجه نرسیده است. با این حال بعید نیست کریم که سابقه 
کتور را دارد، در نهایت به این پیشنهاد پاسخ  بازی برای ترا
مثبت بدهد. همچنین این امکان وجود دارد تا پرسپولیس 
هم برای شکار انصاری فرد دست به کار شود. این اتفاق فعلاً 
خ نداده، اما با توجه به روابط خوب کریم باقری با کریم  ر
انصاری فرد، این احتمال را هم باید مورد توجه قرار داد. 
بنابراین می توانیم منتظر روزهای بعد بنشینیم و احتمالا 
شاهد بازگشت کاپیتان سابق تیم ملی به لیگ ایران باشیم. 

اتفاقی که درصد وقوع آن بیشتر از رخ ندادنش است. 

کر را بازی ندادم   گواردیولا: وا
چون می خواهد برود 

کر درخواست جدایی از  پپ گواردیولا فاش کرد کایل وا
منچسترسیتی داده است و به همین دلیل او را در ترکیب 
کر مدافع انگلیسی سیتی در جریان  تیم قرار نداد. کایل وا
دیدار مقابل سالفورد سیتی در جام حذفی که با پیروزی ۸ 
بر صفر سیتیزن ها به پایان رسید، در فهرست تیمش حضور 
کنش به خط  گواردیولا سرمربی سیتی در وا نداشت. پپ 
کر روز پنجشنبه  کر برای این دیدار گفت: وا خوردن نام وا
از چیکی بیگیریستین خواست تا در پنجره نقل و انتقالات 
ژانویه به تیم دیگری نقل مکان کند. گفتن این موضوع برای 
من آسان نیست ولی او تصمیم گرفته است تا از سیتی برود. او 
مدافع راست ما بوده و عملکرد خیلی خوبی در تیم من داشته 
است. حالا دوست دارد به دلایل زیادی به کشور دیگری برود 
تا آخرین سال های فوتبالش را در کشور دیگری بازی کند. 
به همین دلیل، من ترجیح می دهم با دیگر بازیکنانمان 
کر که  بازی کنم. بازیکنانی که ذهن شان اینجاست. کایل وا
از تاتنهام به منچستر سیتی پیوست تا سال ۲۰۲۶ با این تیم 
قرارداد دارد اما افت محسوس او در فصل جاری باعث شده 
است تا گمانه زنی ها درباره جدایی او زیاد باشد. این بازیکن 
۳۴ ساله ۳۱۹ بازی با پیراهن منچستر سیتی انجام داده و 
توانسته جام های زیادی با این تیم به دست آورد. این درحالی 
است که او در دوران حضورش در تاتنهام هیچ جامی را کسب 
کر در سال ۲۰۲۳ زمانی که بایرن مونیخ به او پیشنهاد  نکرد. وا
قراردادی دو ساله داد، در آستانه رفتن از این تیم بود ولی پپ 
گواردیولا او را متقاعد کرد که در تیم بماند و بعدا قرارداد سه 
کر هفته ای  ساله جدیدی امضا کرد و کاپیتان باشگاه شد. وا
کنون سران تیم انگلیسی  ۲۰۰ هزار پوند در سیتی درآمد دارد و ا
به دنبال فروش او با ۱۵ میلیون پوند هستند. گفته می شود 
کر در سیتی می گیرد را  الاهلی حاضر است دو برابر پولی که وا

پرداخت کند تا این بازیکن را جذب کند. 

: دبیر به من می گوید تو پلیس هستی! درستکار


